

LGG Euro Hub: Health & Safety, Environment and Dangerous Goods Policy Statement

Scope: Related to HSE/DG Management System (ISO 45001 certification)

Our mission is to provide and maintain a safe, healthy and compliant working environment and this is achieved by the engagement of our employees.

Safety and compliance at work can only be attained by team alignment and by maintaining a safe, healthy, compliant and incident free working environment.

We continuously strive for compliance with all relevant legislation and other requirements, with the participation from employees and employee representatives. This includes adopting the highest possible health and safety, environmental and dangerous goods standards within our business sector by:

- Promoting a climate of safety excellence through the company values, behaviours and standards.
- Implementing improvements to the HSE/DG management system designed to continually improve health and safety, environmental and dangerous goods performance.
- Identifying hazards, evaluating risks and aiming to eliminate or control these risks to reduce sources of injury or loss.
- Ensuring Managers have clear accountabilities and set targets, with the objective of improving health and safety.
- Providing training to ensure our people have the skills necessary to achieve these objectives.
- Regularly reviewing our compliance and updating our commitments and programmes.

Within organization, all Officers, Directors, Management and Team Members will be responsible for implementing these health and safety, environmental and dangerous goods measures and ensuring communication to all engaged under the remit of our company.

This policy statement makes reference to the FedEx Express International Policy on Health & Safety, Environment and Dangerous Goods. All appropriate resources and technologies will be utilised to ensure that this policy will be brought into effect and maintained.

FedEx Express International companies will monitor the effectiveness of these health and safety, environmental and dangerous goods provisions and these will be reviewed as required by local legislation, but not less than on an annual basis, to ensure continued compliance.

Jean Muls
VP Air Hubs Europe
Hub Ops Northern Europe

Delphine Slotmaker
MD HSE/DG
FedEx Express International

Rudi Loontjens
MD Hub Operations
LGG Hub

Matthias Barbian
MD Operations
LGG Hub

Bart Desiron
Director Performance Management
LGG Hub

Didier Lorent
Senior Manager HR
LGG Hub

LGG Euro Hub : Déclaration de politique santé & sécurité, environnement et Dangerous Goods

Champ d'application : Système de Management HSE/DG

Notre mission consiste à fournir et à maintenir un environnement de travail sain, sécuritaire et conforme à la réglementation et c'est grâce à l'implication de nos Employés que nous y parvenons.

La sécurité et la conformité au travail ne peuvent être obtenues qu'à travers l'alignement des équipes et en maintenant un environnement de travail sain, sécuritaire, conforme à la réglementation et sans accident.

Nous veillons constamment à la conformité au regard de la réglementation applicable et des autres exigences, avec la participation des travailleurs et de leurs représentants, y compris via l'adoption des normes les plus strictes énoncées par notre secteur en matière de santé et de sécurité, d'environnement et de Dangerous Goods :

- En cultivant l'excellence en matière de sécurité à travers les valeurs de l'entreprise, les comportements et les normes.
- En procédant à des améliorations au niveau du HSE/DG Management System afin d'améliorer de façon continue la performance au regard de la santé et de la sécurité, de l'environnement et des Dangerous Goods.
- En identifiant les dangers, en évaluant les risques et en nous efforçant d'éliminer ou de contrôler ces risques afin de réduire les sources de blessures ou de perte.
- En veillant à définir clairement les responsabilités et objectifs des Managers dans le but d'améliorer la santé et la sécurité.
- En organisant des formations afin de s'assurer que nos collaborateurs disposent des compétences requises afin d'atteindre ces objectifs.
- En contrôlant régulièrement notre conformité et en mettant à jour nos engagements et nos programmes.

Chez FedEx Express International, tous les Officers, Directors, la Direction et les Team Members sont tenus de mettre en œuvre les mesures inhérentes à la santé et à la sécurité, à l'environnement et aux Dangerous Goods et d'en assurer la communication à toutes les personnes qui relèvent de la responsabilité de l'entreprise.

Cette déclaration se rapporte à la politique de FedEx Express International en matière de santé & de sécurité, d'environnement et de Dangerous Goods. Toutes les ressources et technologies appropriées seront utilisées afin de s'assurer que cette politique est mise en œuvre et maintenue.

Les sociétés FedEx Express International assureront le suivi de l'efficacité des dispositions relatives à la santé et à la sécurité, à l'environnement et aux Dangerous Goods et ces dernières feront l'objet d'une révision tel que requis par la réglementation locale, mais au minimum une fois par an, afin de garantir une conformité constante.



Jean Muls
VP Air Hubs Europe
Hub Ops Northern Europe



Delphine Sloodmaker
MD HSE/DG
FedEx Express Europe



Rudi Loontjens
MD Hub Operations
LGG Hub



Matthias Barbian
MD Operations
LGG Hub

Bart Desiron
Director Performance Management
LGG Hub



Didier Lorent
Senior Manager HR
LGG Hub

Printed copies for reference only

FY18 vers 1.0